
Geachte lezers,

Graag maken wij gebruik van deze mogelijkheid om te reageren op de voorgestelde 
actualisatie van bijlage D excretieforfaits  van de meststoffenwet. 

Op ons melkveebedrijf hebben wij in 2018 een beschikking ontvangen voor de fosfaatrechten 
op basis van onze werkelijk geproduceerde melk.  
omdat wij op ons bedrijf meer dan 50% verzuivelen kwam de regeling van 7.500 kg melk en 
ureum van 26.  Hier is destijds geen bezwaar voor ingediend omdat de regeling nu eenmaal zo 
in elkaar stak. Ook hebben wij niet de intentie om meer koeien te gaan houden, omdat onze 
stal nu vol zit en het qua arbeid ook voldoende is. We maken namelijk van het grootste deel 
van onze melk kaas. 

Het kan toch echter niet zo zijn dat we net zoveel koeien houden als op 2 juli 2015, bij 
benadering net zoveel melk produceren en dan nu als gevolg van een actualisering van cijfers 
van erg lang geleden (de bestaande regeling van 7.500 kg melk en ureum van 26 bestaat 
volgens onze informatie al sinds 2006, de invoering van de huidige gebruiksnormen 
benadering van de meststoffenwet), worden geconfronteerd met het feit dat we meer dan 
…(2,6 kg per koe) kg fosfaat aan moeten kopen! 
 

Onze dringende oproep is dan ook om of de 1e beschikking te laten gelden.

Verder mesten we zelf een aantal melkkoeien af die regionaal verkocht worden
Uit de nieuwe regels blijkt dat zo een koe minimaal 1 jaar geleden gekalfd moet hebben om 
code 120 te krijgen 
Juist deze koeien hebben bijvoorbeeld te vroeg gekalfd waardoor ze ondanks dat ze 
kerngezond zijn toch geen melk produceren of na een half jaar al stoppen met melk 
produceren 
Als deze vervolgend nog maanden lang meetellen voor de fosfaatrechten is het economisch 
niet meer interessant om ze zelf af te mesten en regionaal te verkopen
Het gevolg is dan dat ze zo snel mogelijk geslacht worden met een matige bevleesdheid en 
kwaliteit waardoor het geen slagerskwaliteit is en dus in het laagste segment beland
In plaats van een hoogwaardig stuk vlees dat door de buurt gekocht word 
Dit past duidelijk niet in de visie van Minister Schouten in het kader van kringlooplandbouw 
en regionale afzet. 
Wij zouden graag zien dat de eis van minimaal 1 jaar gekalfd komt te vervallen

Groeten,

Pieter van Schaik


